
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a mládeže Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Petržalka dňa 2.3.2016 

 

Miesto konania: Zasadačka na 7. poschodí, Miestneho úradu Bratislava-Petržalka 

Čas zasadnutia komisie: 16:30 do 19:20 

Prítomní: Lýdia Ovečková, Oľga Adamčiaková, Miroslava Makovníková-Mosná, 

Daniela Palúchová, Milan Vetrák, Maroš Buberník, Jarmila Gonzales 

Lemus, Alexandra Petrisková  

Ospravedlnený: Martin Jóna 

 

Program: 

1. otvorenie a schválenie programu 
2. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

8/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy 
a dieťa školského zariadenia. 

3. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja MČ Bratislava-Petržalka na roky 
2016 – 2023. 

4. Koncepcia rozvoja KZP 
5. Koncepcia rozvoja MKP 
6. Koncepcia rozvoja VPS 
7.Návrh – Vybrané zásadné opatrenia na zavedenie parkovacieho systému 

v mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktoré možno realizovať v roku 2016. 
8. Rôzne 
 

K bodu 1: Na úvod rokovania predsedníčka komisie kultúry a mládeže L. Ovečková 

privítala členov komisie a oboznámila ich s programom. Členovia komisie program 

odsúhlasili tak ako im bol doručený. 

Hlasovanie: (L. Ovečková, O. Adamčiaková, M. Makovníková-Mosná, M. Vetrák, M. 

Buberník, J. Gonzales Lemus) 

Prítomných: 6  Za: 6  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 2: Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestskej časti Bratislava-
Petržalka č. 8/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 
materskej školy a dieťa školského zariadenia. 

 
 



Rozprava: Materiál komentoval J. Lukáček, vedúci finančného oddelenia miestneho 

úradu. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť Návrh všeobecne záväzného 
nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 
8/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa 
školského zariadenia v takom znení ako im bolo predložené. 
 
 
Hlasovanie: (L. Ovečková, O. Adamčiaková, M. Makovníková-Mosná, M. Vetrák, M. 
Buberník, J. Gonzales Lemus) 
 

Prítomných: 6  Za: 6  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 
 

Materiál bol schválený. 

 
 
K bodu 3: Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja MČ Bratislava-Petržalka na 
roky 2016 – 2023. 
 
Rozprava: Materiál komentovala J. Jecková, vedúca oddelenia projektového riadenia 

miestneho úradu. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť Program hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja MČ Bratislava-Petržalka na roky 2016 – 2023.. 
 
Hlasovanie: (L. Ovečková, O. Adamčiaková, M. Makovníková-Mosná, D. Palúchová, 
M. Vetrák, M. Buberník, J. Gonzales Lemus) 
 

Prítomných: 7  Za: 5  Proti: 0  Zdržalo sa: 2 
 

Materiál bol schválený. 

 
 
K bodu 4: Koncepcia rozvoja KZP 
 
Rozprava: Materiál komentoval P. Litomerický, riaditeľ Kultúrnych zariadení 

Petržalky. 

Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže berie na vedomie Koncepciu rozvoja 
Kultúrnych zariadení Petržalky. 
 
Hlasovanie: (L. Ovečková, O. Adamčiaková, M. Makovníková-Mosná, D. Palúchová, 
M. Vetrák, M. Buberník, J. Gonzales Lemus) 
 

Prítomných: 7  Za: 6  Proti: 0  Zdržalo sa: 1 



Komisia odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Petržalka urýchlene vyčleniť 
finančné prostriedky z rozpočtu mestskej časti na rok 2016 na rekonštrukciu strechy 
Domu kultúry Zrkadlový háj. Termín: Po polročnom vyhodnotení plnenia rozpočtu. 

 
Hlasovanie: (L. Ovečková, O. Adamčiaková, M. Makovníková-Mosná, D. Palúchová, 
M. Vetrák, M. Buberník, J. Gonzales Lemus) 
 

Prítomných: 7  Za: 6   Proti: 0 Zdržalo sa: 1 
 
 
 
K bodu 5: Koncepcia rozvoja MKP 
 
Rozprava: Materiál komentovala A. Homolová, zástupkyňa riaditeľky Miestnej 
knižnice Petržalka. 
 
Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže berie na vedomie Koncepciu rozvoja 
Miestnej knižnice Petržalka s výnimkou bodu č. 4, ktorý je k dnešnému dňu už 
neaktuálny. 
 
Hlasovanie: (L. Ovečková, O. Adamčiaková, M. Makovníková-Mosná, D. Palúchová, 
M. Vetrák, M. Buberník, J. Gonzales Lemus) 

 
Prítomných: 7  Za: 7  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

 
 
K bodu 6: Koncepcia rozvoja VPS 
 
Rozprava: Materiál komentoval M. Füzek, riaditeľ miestneho podniku Verejno 
prospešných služieb Petržalka. Predsedníčka komisie L. Ovečková informovala 
o tom, že tento bod programu pôvodne nemusel byť prerokovávaný na Komisii 
kultúry a mládeže, avšak podľa jej názoru sa týka všetkých poslancov a preto bol do 
programu na jej žiadosť doplnený. 
L. Ovečková požiadala M. Füzeka o doplnenie ekonomickej analýzy pre 3 varianty 
prevádzkovania Verejných detských ihrísk (VDI) a to: Variant 1- prevádzkovanie VDI 
a zabezpečovanie všetkých činností výhradne prostredníctvom MP VPS, Variant 2 – 
zabezpečovanie časti činností dodávateľsky prostredníctvom externej spoločnosti 
a časti prostredníctvom MP VPS, Variant 3 – zabezpečovanie všetkých činností 
dodávateľsky prostredníctvom externej spoločnosti. 
 
Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže berie na vedomie koncepciu rozvoja 
miestneho podniku Verejno-prospešných služieb Petržalka. 
 
Hlasovanie: (L. Ovečková, O. Adamčiaková, M. Makovníková-Mosná, D. Palúchová, 
M. Vetrák, A. Petrisková) 
 

Prítomných: 6   Za: 6  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 
 

 



K bodu 7: Návrh – Vybrané zásadné opatrenia na zavedenie parkovacieho systému 
v mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktoré možno realizovať v roku 2016. 
 
Rozprava: Materiál komentoval M. Vetrák, poslanec miestneho zastupiteľstva 
mestskej časti Bratislava-Petržalka.  
 
Stanovisko komisie: Komisia Kultúry a mládeže hlasovala o 2 variantoch: 
 
Variant 1: Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu 
zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť materiál Vybrané 
zásadné opatrenia na zavedenie parkovacieho systému v mestskej časti Bratislava-
Petržalka, ktoré možno realizovať v roku 2016 v znení ako bol predložený 
a prerokovaný na komisii Kultúry a mládeže. 
 
Hlasovanie: (L. Ovečková, O. Adamčiaková, M. Makovníková-Mosná, D. Palúchová, 
M. Vetrák, A. Petrisková) 
 

Prítomných: 6  Za: 2  Proti: 0  Zdržalo sa: 4 
 
  
Variant 2: Stanovisko komisie: Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu 
zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť materiál Vybrané 
zásadné opatrenia na zavedenie parkovacieho systému v mestskej časti Bratislava-
Petržalka, ktoré možno realizovať v roku 2016 v znení ako bol predložený 
a prerokovaný na komisii Kultúry a mládeže avšak s vynechaním bodu b v časti B, 
ktorý znie nasledovne: “b) zadal vypracovanie analýzy, ktorej obsahom bude prehľad 
fungujúcich a overených parkovacích systémov v týchto mestách: Viedeň, Varšava, 
Riga a Vilnius, a to externou spoločnosťou, ktorá nemá žiadne osobné a majetkové 
prepojenia  na prípadných prevádzkovateľov alebo (sub)dodávateľov parkovacieho 
systému v mestskej časti Bratislava – Petržalka, a predložil ju na schválenie 
miestnemu zastupiteľstvu.“. 
 
Hlasovanie: (L. Ovečková, O. Adamčiaková, M. Makovníková-Mosná, D. Palúchová, 
M. Vetrák, A. Petrisková) 
 

Prítomných: 6  Za: 4  Proti: 0  Zdržalo sa: 2 
 
 
Materiál bol schválený – Variant 2. 

 
 
K bodu 8: Rôzne 
 
Rozprava: Predsedníčka komisie, L. Ovečková informovala o postupe pri 
zabezpečení  výučby umeleckých smerov prostredníctvom Základnej umeleckej 
školy Gaudia pre žiakov  ZŠ Turnianska v školskom roku 2016/2017. Všetci 
zainteresovaní vyvinuli maximálne úsilie, aby bolo aj naďalej umožnené žiakom ZŠ 
Turnianska navštevovať ZUŠ. Momentálne prebiehajú rokovania riaditeľky ZUŠ 
s kompetentnými ohľadom získania nových priestoroch v blízkosti ZŠ Turnianska. 



Rozprava: Na základe dotazu od p. Makovníkovej ktorý sa týkal pokračovania prác 
pri realizácii Športového areálu JAMA, L. Ovečková ako člen pracovnej skupiny 
„Športový areál JAMA“  informovala o obsahu 2 stretnutí pracovnej skupiny 
a krokoch, na ktorých sa členovia pracovnej skupiny spoločne dohodli. 
 
 
Na záver rokovania predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť. 
 
Nasledujúce rokovanie komisie bude dňa vo štvrtok 21.4.2016. 
 
 
 
 
        za správnosť zápisu 
        Lýdia Ovečková, v. r. 
        predsedníčka komisie 
 
 
 
 
v Bratislave 2. 3. 2016 
zapísala: Alena Greksa, tajomníčka komisie  
 


